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警车替换基础包 1.0 Base package to replace all police vehicles for LSPDFR 1.0 
 
作者：vickyyang1982原创 
 
 
【简介】 
 
每次替换警用载具，都有去查找不同的安装路径，什么2png啦、3png啦、x64e啦，是不是觉得很烦，看得头痛？ 
 
而且替换后偶尔还会出现翻车、黑色玻璃、警灯不亮等奇奇怪怪的问题 
 
现在本替换基础包就能解决你的烦恼啦！！！ 
 
仅需一个车包，即可随时随地替换你喜爱的警车啦，无需再理会什么安装路径 
 
通通都是浮云！！！ 
 
警用载具的替换、删除皆可一步完成，即使你是小白、新手学替换都能够轻松搞定啦！！！ 
 
本替换基础包可以让你轻松替换游戏中总共21台警用载具！！！涵盖所有主流警用车替换！！！ 
 
 
【本基础包安装说明】 
 
1.打开openiv，启用编辑模式（F6），选择tools（工具）》》》package installer（自动安装包安装器）》》》指向压缩包中的oiv文件，一键安装至mods文件夹下即可. 
 
2.为了避免替换载具后出现各种奇奇怪怪的问题，建议一并替换以下两个【数据文件】~~ 
 
handling.meta替换至Grand Theft Auto V\mods\update\update.rpf\common\data 
 
 
vehicles.meta替换至Grand Theft Auto V\mods\update\update.rpf\common\data\levels\gta5 
 
 
3.直接把你喜欢的各种警用载具文件全部拖放进： 
 
Grand Theft Auto V\mods\update\x64\dlcpacks\pcpack\dlc.rpf\x64\levels\gta5\vehicles\vehicles.rpf\下即可~~ 
 
 
4.以后如果还想把已有的警用载具替换为新的警用载具，可以直接重复第3步即可（无论日后替换路径怎样变更，都不会影响你的替换）~~ 
 
 
【注：各警用载具文件名列表如下(共21台)】 
 
1.ambluance 救护车 
 
2.fbi 联邦调查局专用车（带徽） 
 
3.fbi2 联邦调查局专用车（无徽） 
 
4.firetruck 消防车 
 
5.lguard 海滩救生车 
 
6.pbus 监狱运输车 
 
7.police 市区警用巡逻车 
 
8.police2 市区警用巡逻车2 
 
9.police3 市区警用巡逻车3 
 
10.police4 雪地警用巡逻车 
 
11.policeb 警用摩托车 
 
12.policeold1 雪地警用SUV 
 
13.policeold2 雪地警用巡逻车 
 
14.policet 警用运输车 
 
15.polmav 警用蛮牛（直升机） 
 
16.pranger 园林警车 
 
17.riot 防暴车 
 
18.scorcher 先驱者（警用自行车） 
 
19.sheriff 乡村警用巡逻车 
 
20.sheriff2 乡村警用巡逻车2 
 
21.towtruck2 拖车（无锈版） 
 
 
 
 
[introduction] 
 
Every time we replace police vehicles, we have to find different installation paths, such as 2png, 3png and x64e. Do you feel confuse and have a headache? 
 
And sometims ,you will encounter some strange problems, such as car rollover, black glass, even the police lights are not work. 
 
Now this basic package can solve your troubles!!! 
 
Just one package, you can replace your favorite police car anytime, anywhere, you can ignore the installation path 
 
EVERYTHING IS NOTHING .!!! 
 
The replacement and deletion of police vehicles can be completed in one step. Even if you are green hand and rookie, you can to replace easily!!! 
 
This replacement kit allows you to easily replace a total of 21 police vehicles in the game!!! Cover all mainstream police vehicles replacement!!! 
 
[installation] 
 
1. Open openiv, enable the editing mode (F6), select > tools > package installer > OIV file in the rar, and install it in the mods folder 
 
2. In order to avoid all kinds of strange problems after replacing the vehicle, it is suggested to replace the following two [data files] ~~ 
 
Replace handling.meta to Grand Theft Auto V / MODS / update / update. RPF / common / data 
 
Replace vehicles.meta to Grand Theft Auto V / mods / update / update. RPF / common / data / levels / gta5 
 
3. Drag and drop all kinds of police vehicle files you like into: 
 
Grand Theft Auto V / mods / update / x64 / dlcpacks / pcpack / DLC. RPF / x64 / levels / gta5 / vehicles / vehicles.RPF 
 
4. If you want to replace the existing police vehicle with a new one in the future, you just need to repeat repeat step 3 (no matter how the replacement path changes in the future, your replacement will not be affected)



Show Full Description











Gestionnaire de mods










Première mise en ligne :
25 juillet 2021




Dernière mise à jour :
25 juillet 2021




Téléchargé pour la dernière fois :
il y a 4 jours











All Versions




  (current)

1 707 téléchargements , 870 ko

25 juillet 2021

















9 commentaires







More mods by yzhlzz:




	Vélo





 5.0





 632


 7










哈罗单车 hello bike



1.0




By yzhlzz









	Textures diverses








 367


 2










中国警戒线 Chinese police tape



1.0




By yzhlzz









	Vêtements
	Skin
	Urgence
	Hoodie
	Asie





 5.0





 868


 4










中国交警雨衣 Chinese traffic cop raincoat



1.0




By yzhlzz









	HUD





 5.0





 389


 2










电台名字中文化补丁 1.1 [oiv] Chinese translated for radio names 1.1 [OIV]



1.1




By yzhlzz









	Joueur
	.Net





 5.0





 870


 24










头盔自动切换器 Helmet Auto Changer



1.0




By yzhlzz













	


 Description


	


 Comments (9)











警车替换基础包 1.0 Base package to replace all police vehicles for LSPDFR 1.0 
 
作者：vickyyang1982原创 
 
 
【简介】 
 
每次替换警用载具，都有去查找不同的安装路径，什么2png啦、3png啦、x64e啦，是不是觉得很烦，看得头痛？ 
 
而且替换后偶尔还会出现翻车、黑色玻璃、警灯不亮等奇奇怪怪的问题 
 
现在本替换基础包就能解决你的烦恼啦！！！ 
 
仅需一个车包，即可随时随地替换你喜爱的警车啦，无需再理会什么安装路径 
 
通通都是浮云！！！ 
 
警用载具的替换、删除皆可一步完成，即使你是小白、新手学替换都能够轻松搞定啦！！！ 
 
本替换基础包可以让你轻松替换游戏中总共21台警用载具！！！涵盖所有主流警用车替换！！！ 
 
 
【本基础包安装说明】 
 
1.打开openiv，启用编辑模式（F6），选择tools（工具）》》》package installer（自动安装包安装器）》》》指向压缩包中的oiv文件，一键安装至mods文件夹下即可. 
 
2.为了避免替换载具后出现各种奇奇怪怪的问题，建议一并替换以下两个【数据文件】~~ 
 
handling.meta替换至Grand Theft Auto V\mods\update\update.rpf\common\data 
 
 
vehicles.meta替换至Grand Theft Auto V\mods\update\update.rpf\common\data\levels\gta5 
 
 
3.直接把你喜欢的各种警用载具文件全部拖放进： 
 
Grand Theft Auto V\mods\update\x64\dlcpacks\pcpack\dlc.rpf\x64\levels\gta5\vehicles\vehicles.rpf\下即可~~ 
 
 
4.以后如果还想把已有的警用载具替换为新的警用载具，可以直接重复第3步即可（无论日后替换路径怎样变更，都不会影响你的替换）~~ 
 
 
【注：各警用载具文件名列表如下(共21台)】 
 
1.ambluance 救护车 
 
2.fbi 联邦调查局专用车（带徽） 
 
3.fbi2 联邦调查局专用车（无徽） 
 
4.firetruck 消防车 
 
5.lguard 海滩救生车 
 
6.pbus 监狱运输车 
 
7.police 市区警用巡逻车 
 
8.police2 市区警用巡逻车2 
 
9.police3 市区警用巡逻车3 
 
10.police4 雪地警用巡逻车 
 
11.policeb 警用摩托车 
 
12.policeold1 雪地警用SUV 
 
13.policeold2 雪地警用巡逻车 
 
14.policet 警用运输车 
 
15.polmav 警用蛮牛（直升机） 
 
16.pranger 园林警车 
 
17.riot 防暴车 
 
18.scorcher 先驱者（警用自行车） 
 
19.sheriff 乡村警用巡逻车 
 
20.sheriff2 乡村警用巡逻车2 
 
21.towtruck2 拖车（无锈版） 
 
 
 
 
[introduction] 
 
Every time we replace police vehicles, we have to find different installation paths, such as 2png, 3png and x64e. Do you feel confuse and have a headache? 
 
And sometims ,you will encounter some strange problems, such as car rollover, black glass, even the police lights are not work. 
 
Now this basic package can solve your troubles!!! 
 
Just one package, you can replace your favorite police car anytime, anywhere, you can ignore the installation path 
 
EVERYTHING IS NOTHING .!!! 
 
The replacement and deletion of police vehicles can be completed in one step. Even if you are green hand and rookie, you can to replace easily!!! 
 
This replacement kit allows you to easily replace a total of 21 police vehicles in the game!!! Cover all mainstream police vehicles replacement!!! 
 
[installation] 
 
1. Open openiv, enable the editing mode (F6), select > tools > package installer > OIV file in the rar, and install it in the mods folder 
 
2. In order to avoid all kinds of strange problems after replacing the vehicle, it is suggested to replace the following two [data files] ~~ 
 
Replace handling.meta to Grand Theft Auto V / MODS / update / update. RPF / common / data 
 
Replace vehicles.meta to Grand Theft Auto V / mods / update / update. RPF / common / data / levels / gta5 
 
3. Drag and drop all kinds of police vehicle files you like into: 
 
Grand Theft Auto V / mods / update / x64 / dlcpacks / pcpack / DLC. RPF / x64 / levels / gta5 / vehicles / vehicles.RPF 
 
4. If you want to replace the existing police vehicle with a new one in the future, you just need to repeat repeat step 3 (no matter how the replacement path changes in the future, your replacement will not be affected)








Gestionnaire de mods










Première mise en ligne :
25 juillet 2021




Dernière mise à jour :
25 juillet 2021




Téléchargé pour la dernière fois :
il y a 4 jours














	









gta5-mods







This file has been approved automatically. If you think this file should not be here for any reason please report it.







25 juillet 2021












	









MBK200869







Nice mod, thank you







25 juillet 2021












	









rodolfol95








AMAZING GENIOUS!







31 août 2021












	









15thCentury







大佬能不能做个主角车辆替换的dlc呀







28 octobre 2021












	









Alex_m







@15thCentury 我记得有这个mod







 4 novembre 2021












	









15thCentury







有关键词么，叫啥。。







 5 novembre 2021












	









CC_Zking








这和EMF很像呀







27 avril 2022












	









just4fun1101








很实用，感谢分享







17 juillet 2022












	









lu7582482







为什么不行啊







 3 août 2022















Joignez la conversation ! Connectez-vous ou enregistrez-vous pour pouvoir commenter.






















All Versions




  (current)

1 707 téléchargements , 870 ko

25 juillet 2021


















Close
















Designed in Alderney

Made in Los Santos




	
Outils de modding pour GTA 5

	
Mods de véhicules pour GTA 5

	
Mods de peintures pour véhicules de GTA 5

	
Mods armes pour GTA 5

	
Scripts pour GTA 5

	
Skins de joueur pour GTA 5

	
Mods de cartes pour GTA 5

	
Mods divers pour GTA 5






	
Derniers fichiers

	
Fichiers en vedette

	
Fichiers les plus aimés

	
Fichiers les plus téléchargés

	
Fichiers les mieux notés

	
Classement de GTA5-Mods.com






	

Contact


	

Politique de confidentialité


	

Terms of Use


	

DMCA


	


@5mods sur Twitter


	


5mods sur Facebook


	


5mods on Discord
























	
		
	










